
  Protokół nr XXXII/14
      z sesji Rady /Miejskiej w Braniewie  , odbytej 

                                       w dniu 21 stycznia 2014 r. w Urzędzie Miasta Braniewa

Obecni na posiedzeniu według załączonej listy obecności , która stanowi zał. nr 1 do niniejszego 
protokołu .
Proponowany porządek obrad :
1. Otwarcie obrad .
2. Zatwierdzenie porządku obrad .
3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego
    trybu zawarcia umowy użytkowania , nieruchomości zabudowanej , stanowiącej własność
    Gminy Miasta Braniewa .
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2014 rok .
5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie
    dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020.
6. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do
    przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na
    zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego
    gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania na lata 2014-2020.”
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie
    posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych
    wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa
    w zakresie dożywiania na lata 2014-2020.”
8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXX/206/13 Rady Miejskiej w Braniewie z dnia
    19 listopada 2013 r. w sprawie uchwalenia wieloletniego programu współpracy z organizacjami
    pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia
    2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Miasta Braniewa na
    lata 2014-2016 .
9. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej
    w Braniewie  do załatwiania indywidualnych sprawa z zakresu administracji publicznej 
    dotyczących dodatku energetycznego , o którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r.-
    Prawo energetyczne / t.j. Dz.U. z 2012 r. poz.1059 z późn. zm./.
10. Zakończenie obrad .

Ad.1- Otwarcie obrad .
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusza Barycki  o  godz.9.02  otworzył XXXII sesję  Rady 
Miejskiej  w  Braniewie  .  Powitał  radnych  ,  Burmistrzów  (H.Mrozińskiego  i  J.Maziarza)  , 
kierowników jednostek organizacyjnych ,  wydziałów , prasę ,  telewizję ,  zaproszonych gości , 
mieszkańców Braniewa .   Zwrócił uwagę , że dzisiejsza sesja wraz z proponowanym porządkiem 
obrad została zwołana  na wniosek Burmistrza na podstawie art.20 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym. Wniosek wpłynął 14 stycznia . Następnie Przewodniczący Rady 
na podstawie listy obecności  stwierdził prawomocność obrad-  obecnych  było 15 radnych , na stan 
15 .

Ad.2- Zatwierdzenie porządku obrad.
Przewodniczący  Rady przypomniał , że materiały na sesję radni otrzymali 14 stycznia br. i  pytał  
czy są wnioski , propozycje do przedstawionego porządku obrad . 
Burmistrz H.Mroziński poinformował , że chciałby wnieść 3 poprawki uchwał . Burmistrz prosił 
z-cę dyrektora MOPS p. M.Mieczkowską-Dymek o przedstawienie poprawek .
Pani M.Mieczkowska-Dymek poinformowała , że dokonali autopoprawek w swoich uchwałach . W 
programie osłonowym w zakresie dożywiania w § 4 zmienili zapis na „ Uchwała wchodzi w życie z 
dniem podjęcia .” . Poprzedni zapis mówił , że uchwała zostanie opublikowana w Dzienniku 
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Urzędowym . W kolejnej uchwale – w uchwale w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego
w podstawie prawnej skreślamy zapis „ … w związku z uchwałą Nr 221 Rady Ministrów …” , w 
§ 1 wykreślamy „świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych” i w § 3 dodajemy 
zapis „ … z mocą obowiązującą od 1 stycznia 2014r.” . W uchwale w sprawie określenia zasad 
zwrotu  wydatków  w  zakresie  dożywiania  w  § 1   zapis  „  jeżeli  dochód  osoby  samotnie 
gospodarującej  , osobie w rodzinie” - jest to błąd pisarski  prawidłowy zapis to  „dochód osoby w 
rodzinie lub dochód rodziny” ,  co należy dopisać  ,  następnie w  § 3 należy dopisać „  z mocą 
obowiązującą od 1 stycznia 2014 r.”.
Burmistrz  H.Mroziński  powiedział  ,  że  p.M.Mieczkowska-Dymek  omówi  szczegóły  jak  będą 
omawiane uchwały .
Radny O.Falkowski pytał – jest to uzgodnione z prawnikiem , tak?
Pani M.Mieczkowska-Dymek odpowiedziała – tak .
Przewodniczący Rady pytał czy są jakieś uwagi , wnioski do przedstawionego porządku obrad .
Nikt nie zabrał głosu .
Przewodniczący Rady zapowiedział  przystąpienie  do  głosowania  nad  zatwierdzeniem porządku 
obrad dzisiejszej sesji .
Rada  Miejska  jednogłośnie  -  15  głosami  „za”  zatwierdziła  porządek  obrad  XXXII  sesji  Rady 
Miejskiej . Podczas głosowania obecnych było 15 radnych , na stan 15 .
Następnie Burmistrz  H.Mroziński  przedstawił  radcę prawnego Urzędu Miasta  od 1 stycznia br. 
Panią Renatę Kobielę . Poinformował , że był ogłoszony był konkurs  na radcę prawnego , który 
wygrała p.R.Kobiela ( pracuje we Fromborku , w Elblągu i w paru innych miejscach ) . 
Radny O.Falkowski powiedział – p.Grudziński nie wygrał ?
Burmistrz H.Mroziński odpowiadając na powyższe powiedział - nie wygrał . Było 4 kandydatów . 
Pani R.Kobiela dała najkorzystniejszą ofertę . 
Przewodniczący Rady powiedział zwracając się do p.Kobieli – serdecznie witam Panią w imieniu 
Pań i Panów radnych  i życzymy sobie  i Pani miłej współpracy . Następnie  zapowiedział przejście 
do punktu 3 porządku obrad .

Ad.3 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego
           trybu zawarcia umowy użytkowania , nieruchomości zabudowanej , stanowiącej własność
           Gminy Miasta Braniewa .
Burmistrz H.Mroziński poprosił p.M.Nogal o omówienie projektu .
Pani M.nogal – kierownik Wydziału Inwestycji poinformowała , że uchwała dotyczy przekazania 
nieruchomości  Przystani  Żeglarskiej  .  Przystań  w  Braniewie  powstała  w  ramach  projektu 
partnerskiego  „Pętla  Żuławska-  rozwój  turystyki  wodnej”  ,  gdzie  liderem  było  województwo 
pomorskie – Marszałek Województwa Pomorskiego . Pani Nogal zwróciła uwagę , że jako jeden z 
partnerów jesteśmy zobowiązani  do przekazania w użytkowanie naszej  przystani dla  zarządcy . 
Zarządca – tj. spółka z o.o. Pętla Żuławska , która została powołana aktem notarialnym w maju 
ubiegłego roku . Przekazanie nieruchomości powinno nastąpić na okres trwałości projektu , czyli na 
minimum 5 lat . W związku z tym , że okres 5-letni wymaga równowagi w warunkach , wymaga 
przetargu , a przekazywanie tej nieruchomości spółce Pętla Żuławska w drodze przetargu nie ma 
sensu  ,  dlatego  jest  do  Rady  skierowana  prośba  o  podjęcie  uchwały  o  przekazanie  w  drodze 
bezprzetargowej  na  okres  dłuższy niż  3  lata   do  maja  2019  r.  tej  nieruchomości  spółce  Pętla 
Żuławska . 
Przewodniczący Rady prosił przewodniczącego Komisji Polityki Gospodarczej o opinię .
Przewodniczący Komisji Polityki Gospodarczej A.Luwiński poinformował , że Komisja 5 głosami 
„za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję . 
Radny O.Falkowski pytał czy to jest zgodne z wcześniejszymi ustaleniami co do tej inwestycji .
Pani M.Nogal powiedziała , że jest uchwalony model operatorstwa i tego trzeba się trzymać . W  
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modelu operatorstwa jest przyjęta zasada , że zarządcą jest spółka , spółka ta ma wyłonić operatora i 
żeby spółka mogła ogłosić przetarg musi mieć prawo do dysponowania nieruchomością , stąd taka 
forma przekazania .
Radny O.Falkowski stwierdził , że wszystko jest zgodnie z przyjętymi zasadami .
Pani M.Nogal to potwierdziła .
W związku z tym , że nikt więcej nie zabrał głosu , Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i 
zapowiedział głosowanie .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 14 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Następnie Przewodniczący Rady przystąpił  do głosowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego trybu  zawarcia  umowy  użytkowania  , 
nieruchomości zabudowanej , stanowiącej własność Gminy Miasta Braniewa .
Rada Miejska  15 głosami „za” podjęła uchwałę .
Uchwała  Nr  XXXII/219/14  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia  umowy użytkowania  ,  nieruchomości  zabudowanej  ,  stanowiącej 
własność Gminy Miasta Braniewa , stanowi zał. nr 2 do niniejszego protokołu .

Ad.4 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2014 rok .
Burmistrz H.Mroziński prosił p.I.Kilarską o przedstawienie projektu uchwały .
Skarbnik  Miasta  I.Kilarska  omówiła temat  ,  bazując na objaśnieniach dołączonych do projektu 
uchwały . Skarbnik mówiąc  o zabezpieczeniu w budżecie miasta dopłaty do spółki z o.o.”Pętla 
Żuławska” poinformowała , że współudziałowcy mogą być zobowiązani do wniesienia dopłat  i na 
ten moment zabezpiecza się  kwotę 11 820 zł . Jak ostatecznie wyklaruje się cały model działania i 
znane będą koszty bardziej dokładnie niż w tej chwili to nie wykluczone , że ta pozycję w budżecie 
trzeba będzie zmienić .
Przewodniczący Rady poprosił o opinię Komisji Budżetu i Finansów .
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów W.Karaś poinformowała ,  że Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały .
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję .
Radny O.Falkowski pytał – czy już dajemy jakieś pieniądze na spółkę „Pętla Żuławska” ? Czy 
jakieś dopłaty już idą ?
Burmistrz H.Mroziński powiedział , że jak otworzyliśmy spółkę  to wkładu daliśmy 20 000 zł .  
Teraz w tym modelu jest taka sytuacja , że każda gmina pokrywa koszty bezpośrednie tej przystani , 
czyli  pokrywamy  koszty  podatku  od  nieruchomości   5  000  zł,  koszty  energii  ,  wywozu 
nieczystości , koszty ciepła  i to jest 700 zł . Na razie tych pieniędzy nie przekazano , ponieważ są 
tylko  3  formy przekazywania  pieniędzy dla  spółek  .  Ta  spółka  do  końca  nie  jest  przez  Urząd 
Marszałkowski rozpracowana . W jakiej formie pieniądze przekażemy , to nad tym pracuje Urząd 
Marszałkowski . W tej chwili pokrywamy tylko koszty bezpośrednie utrzymywania tej przystani .  
Chodzi oto żeby produkt turystyczny jaki żeśmy wypracowali żeby funkcjonował , żeby było tak 
jak turyści przypływają do Krynicy Morskiej , płyną do Nowej Pasłęki i płyną do Braniewa , bo w 
Braniewie jest przystań . Zadaniem operatora będzie to , aby  stworzyć to , żeby nasza przystań 
funkcjonowała . Jeszcze nie wiemy czy to będzie jeden operator , czy na każdej przystani inny , o  
tym zdecyduje zarząd spółki .  Zarząd spółki został  powołany . Prezesem jest Michał Górski  .  
Umówiłem  się  z  tymi  panami  ,  że  przyjadą  na  komisję  gospodarczą  ,  jak  będą  chętni  to 
przewodniczący komisji może zaprosić wszystkich i mają przedstawić jak dalej ma funkcjonować 
spółka . Chcemy doprowadzić do tego żeby mógł być ogłoszony przetarg na operatora .
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Radny O.Falkowski przypomniał , że już wcześniej o tym mówił i jego obawy się sprawdzają . 
Radny stwierdził  ,  że spółka w zasadzie niczego jeszcze nie daje mieszkańcom , nie jest samo 
wystarczalna . Wszelkie spółki starają się , same pracują na siebie , wypracowują dochody żeby się 
utrzymywać . Wygląda na to , że miasto będzie miało następny wydatek , przy  środkach  , które  
potrzebne są na inne cele , zabezpiecza się środki na przystań . Może to się rozwinie ale póki co to i  
z tego co mieszkańcy mówią , nie za bardzo widzą cel tej całej inwestycji i los pakowania jeszcze 
dalszych pieniędzy . Kwota 11 820 zł może wygląda w skali całego budżetu na niedużą kwotę ale 
mimo wszystko ... . Następnie p.Falkowski zwrócił uwagę , że zmniejsza się wydatki w niektórych 
pozycjach  i prosił  aby przybliżyć ten temat .  Nawiązał do ostatniej  sesji ,  na której Burmistrz 
informował o negocjacjach w sprawie  monitoringu . Pan Falkowski stwierdził, że w tej pozycji 
udało się  5 000 zł wytargować .
Burmistrz  H.Mroziński   zaczął  od  udzielenia  odpowiedzi  na  pytanie  odnośnie  spółki  . 
Poinformował  ,  że  chcą  aby  spółka  zaczęła  funkcjonować  .  Operator  ma  przedstawić  plan 
finansowy  i  wizję  funkcjonowania  spółki  żeby   spółka  ,  operator   zarabiał  ,  żeby  turyści 
przyjeżdżali  zostawiali  pieniądze  w  braniewskich  restauracjach  ale  również  na  braniewskiej 
przystani . Dajemy początek żeby mógł być ogłoszony przetarg i wtedy operator musi przedstawić 
wizję funkcjonowania przystani . Burmistrz powiedział, że sądzi , że po jakimś czasie nie będzie 
miasto dopłacało . Odnośnie monitoringu Burmistrz przypomniał , że mówił , że były negocjacje z 
firmą Netia , która przejęła Dialog  i na początki zapowiadała niższą cenę za obsługę monitoringu . 
Kiedy zaczęły się  negocjacje  ,  to  firma  Netia  na  razie  się  wycofała  z  negocjacji   i  udało  się 
wynegocjować niższą cenę od pana ,  który jest  w Braniewie ,  jest  to mieszkaniec Braniewa  i 
zatrudnia naszych mieszkańców . Negocjacje trwały kilka miesięcy . 
Radny O.Falkowski  zwrócił uwagę , że w Straży Miejskiej zmniejszono kwotę na 13-tkach .
Burmistrz H.Mroziński wyjaśnił, że wypłacone zostały 13-tki i zostały pieniądze z tej 13-tki , stąd 
można je wziąć .
Radny O.Falkowski pytał  co to jest rezerwa ogólna .
Burmistrz H.Mroziński wyjaśnił , że jest to rezerwa Burmistrza , z której wydał 5 000 zł ( dot. 
przedłożonego projektu uchwały )  .
Radny J.Mróz nawiązał do sprawy spółki „Pętla Żuławska” . Radny stwierdził,   że jesteśmy w 
potrzasku , ponieważ most na rzece Pasłęce nie pozwala , nie ma możliwości aby wpłynąć do naszej 
przystani . Następnie radny pytał kiedy zostanie dograna sprawa formalna – wybór operatora żeby 
można było pracować na przystani .
Burmistrz H.Mroziński poinformował , że to się wszystko tworzy . Na początku projekt partnerstwa 
wyglądał  w ten sposób ,  że  każda gmina miała  być zarządcą swojej  własnej  przystani  .  Urząd 
Marszałkowski jest liderem projektu , który wszystko organizował , a my się tylko przyłączyliśmy .  
Lider miał to określić . Pięknie to wyglądało . Następnie Burmistrz przypomniał o  Stowarzyszeniu 
„Żuławy”  do  którego  wstąpiliśmy  i  Stowarzyszenie  miało  być  zarządcą  ale  okazało  się  ,  że 
Ministerstwo Infrastruktury powiedziało  ,  że  absolutnie  nie  może zarządcą  być  Stowarzyszenie 
„Żuławy” lecz może być spółka . Ta spółka w tej chwili powstała i są inne problemy natury prawnej 
– jak spółka ma funkcjonować . Wszystko się rozbija o pieniądze . 
Radny J.Mróz  nawiązał  do wypowiedzi  p.Skarbnik ,  która  sygnalizowała ,  że  środki  na Pętlę 
Żuławską  mogą  wzrosną  i  dodał  ,  że  równie  mogą  się  obniżyć  ,  wtedy kiedy spółka  zacznie 
funkcjonować szybciej , właściwie to miasto nie będzie dokładać .
Burmistrz H.Mroziński poinformował , że nasze stanowisko jest takie , że operator ma zarabiać 
pieniądze i niech utrzymuje tą spółkę , nawet dwie spółki niech utrzymuje aby tylko nie chcieli od 
miasta żadnych pieniędzy . Takie jest stanowisko miasta Braniewa i takie stanowisko reprezentują 
na zewnątrz . Burmistrz zapowiedział , że o wszystkim będzie radnych informował i do spotkania z  
Zarządem tej spółki na posiedzeniu komisji gospodarczej … . 

W związku z tym , że nikt więcej nie prosił o głos , Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i 
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zapowiedział przystąpienie do głosowania . 
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 14 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Następnie Przewodniczący Rady przystąpił   do głosowania projektu  uchwały w sprawie zmian 
budżetu miasta na 2014 rok .
Rada Miejska  15 głosami „za” podjęła uchwałę .
Uchwała Nr XXXII/220/14  w sprawie zmian budżetu miasta na 2014 rok   , stanowi zał. nr 3 do 
niniejszego protokołu .

Ad.5 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie
           dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020.
Burmistrz H.Mroziński prosił p.M.Mieczkowską-Dymek o przedstawienie projektu .
Pani  M.Mieczkowską-Dymek  –  z-ca  dyrektora  MOPS  w  Braniewie  przypomniała  ,  że 
autopoprawkę już podała , która dotyczyła § 4  i poprawionego zapisu  na „ Uchwała wchodzi w 
życie  z  dniem  podjęcia.”.  Poinformowała  ,  że  celem  programu  jest  ograniczenie  zjawiska 
niedożywienia  dzieci  i  młodzieży  .  Wynika  to  z  uchwały  Rady  Ministrów   opublikowanej  w 
Monitorze Polskim 17 grudnia . Program ten jest niezbędny do tego aby dyrektorzy szkół mogli 
dzieci i uczniów zgłaszać w przedziale 20% dożywiania , czyli bez decyzji administracyjnej i bez 
wywiadów środowiskowych , bo są różne przyczyny gdzie rodzice nie zgłaszają  i to jest „furtka” 
dla dyrektorów szkół , ułatwienie . 
Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych o zabranie głosu .
Przewodnicząca  Komisji  Spraw  Społecznych  H.Piotrowska  poinformowała  ,  że   Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  5 głosami .
Przewodniczący Rady prosił o głosy w dyskusji .
Radny J.Welke zwrócił uwagę , że ponieważ jest zmiana w § 4 projektu uchwały to nie ma parafki 
radcy prawnego .
Pani  M.Mieczkowską-Dymek  odpowiadając  na  powyższe  powiedziała  ,  że  to  wynikło  bardzo 
szybko . Dostali wytyczne z ministerstwa jak uchwała ma wyglądać podobnie jak kolejne uchwały , 
że mają być z mocą obowiązująca od 1 stycznia 2014 r.  Pani mecenas jest o tym poinformowana 
przez panią sekretarz . Wszystko było przygotowane wczoraj . Wytyczne przyszły 14 stycznia , a 
wczoraj wszystko weryfikowali .
Burmistrz H.Mroziński proponował  żeby radca prawny odpowiedziała .
Radca prawny R.Kobiela powiedziała , że zgodnie z wytycznymi skierowanymi do burmistrzów , 
wójtów , prezydentów miast dopuszcza się możliwość uchwalenia tej uchwały z mocą wsteczną od 
1 stycznia , ta uchwała jest aktem prawa miejscowego .
Burmistrz H.Mroziński potwierdził, że takie są wytyczne ministerstwa .
Pani M.Mieczkowską-Dymek  sprostowała , że przedmiotowa uchwała wchodzi w życie z dniem 
podjęcia , natomiast wytyczne dotyczą następnych uchwał . Z-ca dyrektora MOPS poinformowała , 
że  program  wchodzi  w  życie  tak  jak  inne  programy typu  :  program  wspierania  rodzin  ,  czy 
przeciwdziałania przemocy . Inne uchwały jak o podwyższenie kryterium wchodzą w życie  z mocą 
obowiązującą … . 
Burmistrz H.Mroziński pytał czy dzieci od 1 stycznia będą jadły czy nie .
Pani M.Mieczkowską-Dymek poinformowała , że dzieci jedzą od 1 stycznia , a to co wydają teraz 
do marca to jest wkład własny MOPS , chodzi o to żeby dyrektorzy już mogli 20% zgłaszać do  
MOPS .
Radca prawny poinformowała , że jest to na pewno zgodne z prawem .
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Radny O.Falkowski pytał czy program dotyczy tylko szkół .
Pani M.Mieczkowską-Dymek poinformowała , że program dożywiania dotyczy dzieci i młodzieży 
uczącej się . Później jak będą podwyższać kryterium to też osoby starsze będą objęte ale nie są pod 
ochroną programu osłonowego .
Radny O.Falkowski pytał w jaki sposób zabezpiecza się też dożywianie osobom starszym , które 
nie radzą sobie , tym bardziej jak  idzie zima . Zdaniem radnego Burmistrz powinien się starać 
żeby nikt w Braniewie nie był głodny i nie zamarzł .
Pani M.Mieczkowską-Dymek  powiedziała , że nikt nie jest głodny i nie zamarza na tą chwilę . 
Ponadto z-ca dyrektora dodała , że w ramach tego programu w ubiegłym roku do lat 7 objętych było 
75 dzieci , uczniów 248 . W poprzednim roku było 10%  - ogólnie było 57 dzieci bez decyzji , bez 
wywiadu . Łącznie korzysta 1035 osób z dożywiania .
Radny O.Falkowski dodał : podstawówka i gimnazjum .
Pani M.Mieczkowską-Dymek potwierdziła – tak . Poinformowała , że  życzyliby sobie aby były 
środki  jak w ubiegłym roku albo  większe  ,  a  było  480 000 zł  ,  gdzie  wkład  gdy przyjmiemy 
program jest 96 000 zł –  tak było w ubiegłym roku . 
Radny  J.Welke  stwierdził  ,  że  brakuje  konsekwencji  w  zapisach  .  Radny  zwrócił  uwagę  ,  że 
program ma wejść w życie z dniem podjęcia uchwały , a następne uchwały podejmowane na mocy 
programu  mają wejść w życie z mocą obowiązującą od 1 stycznia . 
Pani M.Mieczkowską-Dymek wyjaśniła , że podwyższenie kryterium i odstąpienie od zwrotu nie 
ma nic wspólnego z programem . Program dotyczy dożywiania bez podwyższania , bez 100% tak 
jak mówi ustawa o pomocy , tylko dla 20% osób ,  dzieci i  młodzieży dla których dyrektorzy 
zwracają , do tego jest ten program . Jeżeli nie podejmiemy tego programu to będą przyznawać na 
podstawie decyzji i wywiadu . Program jest tylko kierowany do dzieci . 
Radny J.Welke prosił o potwierdzenie i dodał , że chodzi o to żeby mieć świadomość tego , że 
przedłożony program ma wejść w życie z dniem dzisiejszym , a pozostałe uchwały wejdą z mocą 
od 1 stycznia .
Pani  M.Mieczkowską-Dymek  potwierdziła  powyższe  informując  ,  że  takie  mają  wytyczne  . 
Ponadto poinformowała , że Ostróda jako pierwsza 31 grudnia uchwaliła 3 te uchwały , z czego 17 
stycznia w Dzienniku Urzędowym zostały ogłoszone 2 uchwały , a jedna została uchylona przez 
nadzór  ,  czyli  podwyższenie  kryterium  z  mocą  było  uchwalone  ,  zwrot  wydatków  również 
uchwalone było z mocą , a program mieli także w Dzienniku Urzędowym , a powinno być z dniem 
podjęcia i ta trzecia uchwała została 17 stycznia uchylona przez nadzór .
W trakcie dalszej dyskusji p.Pani M.Mieczkowską-Dymek ponownie zwróciła uwagę , że uchwała 
została opublikowana w Monitorze 17 grudnia , a żądają aby uchwała weszły od 1 stycznia , żeby 
dożywiać dzieci na podstawie tego programu .
W związku z tym , że nikt więcej nie prosił o głos , Przewodniczący Rady zamknął dyskusję .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 14 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Następnie Przewodniczący Rady przystąpił  do głosowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” 
na lata 2014-2020.
Rada  Miejska   15  głosami  „za”  podjęła  uchwałę  .  Uchwała  Nr  XXXII/221/14  w  sprawie 
uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie 
dożywiania” na lata 2014-2020, stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokołu .

Ad.6 - Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do
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           przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego
           na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania
           finansowego  gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania na lata
           2014-2020.”
Burmistrz H.Mroziński poprosił dyr. MOPS o przedstawienie projektu uchwały .
Dyrektor  MOPS w Braniewie  J.Keller  poinformował ,  że  ustawa o pomocy społecznej  określa 
maksymalny pułap dochodu na osobę w rodzinie , który uprawnia do świadczeń z tytułu pomocy 
społecznej – jest to tak zwane kryterium dochodowe . MOPS może udzielić pomocy finansowej 
tym  osobom  ,  których  dochód  w  rodzinie  nie  przekracza  100%  kryterium  dochodowego 
określonego w ustawie . Aktualnie  jest to kwota 542 zł . W związku z tym , że rząd uruchomił 
program specjalny w zakresie dożywiania pod nazwą „ Pomoc państwa w zakresie dożywiania na 
lata  2014-2020”  ,  zaistniała  możliwość  rozszerzenia  kręgu  zasiłkobiorców  o  te  kategorie 
beneficjentów , a przede wszystkim chodzi o dzieci , uczniów , osoby starsze , których dochód 
mieści się w przedziale 100%-150%  kryterium dochodowego . Program ministerialny daje taką 
szansę żeby objąć te osoby dodatkową pomocą pod warunkiem podjęcia przedmiotowej uchwały , 
której  istota polega na podwyższeniu kryterium uprawniającego do świadczeń w formie zasiłku 
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności . W tej uchwale mówimy o pomocy finansowej , o 
zasiłku celowym w formie finansowej na zakup posiłku , produktów żywnościowych . Następna 
uchwała , którą będzie Rada rozpatrywać też się odnosi do kryterium  dochodowego , podwyższenia 
kryterium dochodowego ale w innej konstrukcji prawnej . 
Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych o opinię .
Przewodnicząca  Komisji  Spraw  Społecznych  H.Piotrowska  poinformowała  ,  że  Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję . 
Radny J.Welke stwierdził , że do dzisiaj można było objąć pomocą osoby gdzie kryterium wynosiło 
100%  kryterium dochodowego  , czyli kwotę 542 zł , a teraz podniesione będzie do 150% , czyli  
kwota wyższa .
Dyrektor MOPS powiedział , że mogą być objęte dożywianiem w sytuacji kiedy MOPS daje zasiłek 
finansowy  na  zakup  produktów  żywnościowych.  W  trakcie  dalszej  dyskusji  dyrektor 
poinformował , ubiegają się o udział gminy 20% . Nie jest jeszcze ta kwestia przesądzona ponieważ 
udział może być 40% . Bój toczy się o to żeby nasza gmina , w związku z tym , że w Braniewie jest  
dość wysoki wskaźnik bezrobocia jest powyżej 30% ,  to jest argument żeby udział gminy był na 
poziomie minimalnym , jak najmniejszym , o to walczą . 
W związku z tym , że nikt więcej nie prosił o głos , Przewodniczący Rady zamknął dyskusję .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 14 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Następnie  Przewodniczący  Rady  przystąpił   do  głosowania  projektu  uchwały   w  sprawie 
podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do  przyznania  nieodpłatnie  pomocy  w 
zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób 
objętych wieloletnim programem wspierania finansowego  gmin w zakresie dożywiania „Pomoc 
państwa w zakresie dożywiania na lata 2014-2020.”
Rada Miejska  15 głosami „za” podjęła uchwałę .
Uchwała Nr XXXII/222/14 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 
przyznania  nieodpłatnie  pomocy  w zakresie  dożywiania  w  formie  świadczenia  pieniężnego  na 
zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego 
gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania na lata 2014-2020.” ,  stanowi 
zał. nr 5 do niniejszego protokołu .
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Ad.7 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 
           formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób
           objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania
           „Pomoc państwa w zakresie dożywiania na lata 2014-2020.”
Dyrektor  MOPS J.Keller  poinformował  ,  że  przedmiotowa uchwała  jest  zbieżna  ,  podobna  do 
poprzedniej , jest tożsama  , ponieważ też dotyczy kryterium dochodowego  z tą różnicą , że zamiast 
kategorii  podwyższenia  kryterium dochodowego  stosuje  się  taką  konstrukcję  –  odstąpienia  od 
żądania zwrotu wydatków na udzieloną pomoc w postaci posiłku lub produktów żywnościowych . 
Chodzi o sytuacje kiedy dochód przewyższa kryterium dochodowe określone w ustawie o pomocy 
społecznej  ,  czyli  MOPS może  udzielić  pomocy zgodnie  z  wytycznymi  programu  dożywiania 
osobom ,  których dochód kształtuje się do 150% kryterium ,  co jest  uwarunkowane podjęciem 
stosownej  uchwały Rady .  Jest  niuans  wynikający jakby z zapisów ustawy .  W przedmiotowej 
uchwale mówi się o pomocy rzeczowej w postaci posiłków  czy produktów żywnościowych . W 
poprzedniej  uchwale  mówiło  się  o  zasiłku  celowym  na  zakup  posiłku   ,  a  tutaj  mówi  się  o 
świadczeniu  rzeczowym  w  postaci  posiłku  .  MOPS  organizuje  posiłek  jako  usługę  socjalną  , 
bezpośrednio  dostarczając  uczniom   do  szkoły  czy  wydając  bezpośrednio  w  punkcie  MOPS 
dożywiania ludzi , czy bezpośrednio dostarczając do domów , gdzie zamieszkują ich podopieczni 
lub do ośrodków schronienia bezdomnych . W poprzedniej konstrukcji mówiło się o tym , że MOPS 
daje pieniądze na zakup posiłków , a w przedstawionej uchwale mówi się o odstąpieniu od zwrotu , 
czyli   MOPS  w  przypadku  podwyższonego  kryterium  nie  ubiega  się  o  zapłatę  od  osoby 
korzystającej z posiłków tylko zwalnia z tej odpłatności . 
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz pytał czy to jest korzystne .
Dyrektor MOPS powiedział , że jedna i druga forma jest korzystna i sprowadza się do tego , że 
będzie objęta pomocą większa liczba osób . Jak to by wyglądało w praktyce gdyby nie było tej  
uchwały , kryterium dochodowego czy uchwały odstępującej od żądania zwrotu  wydatków , gdyby 
ich  podopieczna  miałaby  zapłacić  symboliczną  kwotę  czy  uczeń  ,  którego  w  trudnej  sytuacji 
materialnej jest rodzina to trudno byłoby wyegzekwować te należności . Praktyka MOPS wskazuje 
na to żeby dziecko nie rezygnowało z tej formy pomocy bo jest to dość skuteczna pomoc w formie 
posiłku , a nie stawia się rodziny w takiej sytuacji , w sytuacji rezygnacji z tej formy . 
Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych o opinię .
Przewodnicząca  Komisji  Spraw  Społecznych  H.Piotrowska  poinformowała  ,  że  Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Przewodniczący Rady prosił o głosy w dyskusji . 
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz pytał  czy MOPS podopiecznym daje pieniądze ,  czy 
opłaca obiady i zakup żywności w sklepach .
Dyrektor MOPS powiedział , że powszechną formą jest udzielanie pomocy rzeczowej w postaci 
posiłków , fizycznej postaci , co jest najbardziej skuteczne , dążą do tego . Tylko w wyjątkowych 
sytuacjach , kiedy mają gwarancję , że rodzina te pieniądze które przyznają , przeznaczy na zakup 
posiłków  i w jakiś sposób są w stanie monitorować to mogą dać zasiłek .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz pytał gdzie są posiłki wydawane .
Dyrektor MOPS  odpowiadając na powyższe poinformował , że przede wszystkim w szkołach ale 
także są dowożone bezpośrednio  do podopiecznych i  wydawane w MOPS punkcie wydawania 
posiłków . 
W związku z tym , że nikt więcej nie prosił o głos , Przewodniczący Rady zamknął dyskusję .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 14 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .



-9-

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił  do głosowania projektu uchwały w sprawie określenia 
zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w 
postaci  produktów  żywnościowych  dla  osób  objętych  wieloletnim  programem  wspierania 
finansowego gmin w zakresie dożywiania  „Pomoc państwa w zakresie dożywiania na lata 2014-
2020.”
Rada Miejska  15 głosami „za” podjęła uchwałę .
Uchwała Nr XXXII/223/14 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 
formie  posiłku  albo  świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów  żywnościowych  dla  osób 
objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie  dożywiania  „Pomoc 
państwa w zakresie dożywiania na lata 2014-2020.” ,  stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu .

Ad.8 - Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXX/206/13 Rady Miejskiej w Braniewie z dnia
           19 listopada 2013 r. w sprawie uchwalenia wieloletniego programu współpracy z
           organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z
           dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie
           Miasta Braniewa na lata 2014-2016 .
Burmistrz H.Mroziński poprosił p.M.Maludzińskiego o zabranie głosu .
Pełnomocnik ds. oświaty M.Maludziński omówił projekt uchwały . 
Przewodniczący Rady poprosił przewodniczącego Komisji Kultury , Sportu i Rekreacji o opinię .
Przewodniczący  Komisji  Kultury  ,  Sportu  i  Rekreacji  J.Gawryś  poinformował  ,  że  Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję .
W związku z tym , że nikt nie zabrał głosu , Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i zapowiedział 
głosowanie .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 14 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Następnie Przewodniczący Rady przystąpił  do głosowania projektu uchwały zmieniającej Uchwałę 
Nr XXX/206/13 Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 19 listopada 2013 r. w sprawie uchwalenia 
wieloletniego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami , o których 
mowa w art.3  ust.3  ustawy z dnia 24 kwietnia  2003 r.  o działalności  pożytku publicznego i  o 
wolontariacie na terenie  Miasta Braniewa na lata 2014-2016 .
Rada Miejska  15 głosami „za” podjęła uchwałę .
Uchwała Nr XXXII/224/14 zmieniająca Uchwałę Nr XXX/206/13 Rady Miejskiej w Braniewie z 
dnia 19 listopada 2013 r. w sprawie uchwalenia wieloletniego programu współpracy z  organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24kwietnia 2003 r. o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Miasta Braniewa na lata 2014-2016 , 
stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu .

Ad.9 - Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
           Społecznej w Braniewie  do załatwiania indywidualnych sprawa z zakresu administracji
           publicznej dotyczących dodatku energetycznego , o którym mowa w ustawie z dnia 10
           kwietnia 1997 r.- Prawo energetyczne / t.j. Dz.U. z 2012 r. poz.1059 z późn. zm./.
Burmistrz H.Mroziński powiedział , że jest to nowa forma pomocy dla mieszkańców  tych , którzy 
otrzymują  dotację  mieszkaniową ,  ponieważ realizuje  to  MOPS Burmistrz  prosił  dyr.  MOPS o 
zabranie głosu .
Dyrektor MOPS J.Keller poinformował , że w lipcu ubiegłego roku była nowelizacja ustawy 
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-Prawo energetyczne , która wprowadziła nową kategorię osób – odbiorców wrażliwych energii 
elektrycznej . Tym osobom zgodnie z ustawą przysługuje dodatek energetyczny. Odbiorca wrażliwy
z  definicji  ustawy to  jest  ten  ,  który  pobiera  dodatek  mieszkaniowy  w  rozumieniu  ustawy  o 
dodatkach mieszkaniowych , ma podpisaną umowę kompleksową  sprzedaży energii elektrycznej z 
przedsiębiorstwem energetycznym ,  i zamieszkuje w lokalu do którego jest dostarczana energia 
elektryczna . Wysokość dodatku energetycznego od stycznia  do kwietnia 2014 r. ( dodatek będzie 
przyznawany co kwartał ) wynosi :  dla jednoosobowego gospodarstwa domowego dodatek wynosi 
11,36 zł  miesięcznie ,  gdy mieszka 2 do 4 osób to miesięcznie wynosi 15,77 zł ,  a gdy co najmniej 
5 osób to wynosi 18,93 zł miesięcznie . Wnioskodawca za każdym razem składając wniosek musi 
opłacić  opłatę  skarbową  w  wysokości  10  zł  .  Ponadto  dyrektor  zwrócił  uwagę  ,  że  dodatek 
energetyczny  przysługuje  odbiorcy  wrażliwemu  ,  czyli  osobie  która  ma  przyznany  dodatek 
mieszkaniowy i  oznacza to ,  że aby uzyskać ten dodatek energetyczny najpierw musi otrzymać 
dodatek  mieszkaniowy  ,  czyli  są  prowadzone  dwa  odrębne  postępowania  .  Pan  Keller  pytał 
dlaczego nie można połączyć tej procedury żeby skrócić czas oczekiwania i procedury ? W oparciu 
o dane ,  jeżeli chodzi o przyznawanie dodatku mieszkaniowego to w I kwartale szacują ( na dzień 
dzisiejszy nie wiedzą ile osób wystąpi o dodatek ) informują potrzeby na poziomie 15 000 zł , a  
postępowanie należałoby prowadzić wobec 330 osób.
Burmistrz H.Mroziński powiedział  ,  że żeby dostać dodatek mieszkaniowy trzeba nie zalegać z 
czynszem  .  Jak  zalega  się  z  czynszem  nie  ma  się  dodatku  energetycznego  .  Ludzie  biedni 
przychodzą  bo im odcinają  prąd  i  jak się   za  prąd  nie  zapłaci  to  nie  ma umowy z  Zakładem 
Energetycznym . Burmistrz stwierdził, że właściwie jest to taka pomoc bez pomocy w wysokości 
15 zł , czy 11 zł . Wiele osób biednych w Braniewie ma problemy z Zakładem Energetycznym i 
przy zaległościach nie dostaną dodatku . 
Przewodniczący Rady prosił przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych o opinię .
Przewodnicząca  Komisji  Spraw  Społecznych  H.Piotrowska  poinformowała  ,  że  Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję .
W związku z tym , że nikt nie zabrał głosu , Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i zapowiedział 
głosowanie .
Wiceprzewodniczący Rady D.Frąckiewicz zgłosił wniosek o nieodczytywanie w całości projektu 
uchwały .
Innych wniosków nie zgłoszono .
Przewodniczący Rady poddał wniosek wiceprzewodniczącego pod głosowanie .
Rada Miejska 14 głosami „za” , przy 1 głosie „przeciw” przyjęła wniosek o nieodczytywanie w 
całości projektu uchwały przed głosowaniem .
Następnie  Przewodniczący  Rady  przystąpił   do  głosowania  projektu  uchwały  w  sprawie 
upoważnienia  Dyrektora  Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  w Braniewie   do  załatwiania 
indywidualnych sprawa z zakresu administracji publicznej dotyczących dodatku energetycznego , o 
którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r.- Prawo energetyczne / t.j. Dz.U. z 2012 r.  
poz.1059 z późn. zm./.
Rada Miejska  15 głosami „za” podjęła uchwałę .
Uchwała Nr XXXII/225/14 w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Braniewie  do załatwiania indywidualnych sprawa z zakresu administracji publicznej
dotyczących dodatku energetycznego , o którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r.- Prawo 
energetyczne  /  t.j.  Dz.U.  z  2012  r.  poz.1059  z  późn.  zm./,  stanowi  zał.  nr  8  do  niniejszego 
protokołu .

Ad.10- Zakończenie obrad .
Wobec zrealizowania porządku obrad , Przewodniczący Rady o godz.11.30 zamknął XXXI sesję .
Sesja Rady Miejskiej została nagrana na płytę DVD i znajduje się w biurze Rady Miejskiej jako 
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materiał archiwalny .

Protokół sporządziła : Mariola Krawczyk                                                                       Przewodniczący
                                   Podinspektor ds. obsługi Rady Miejskiej                           Rady Miejskiej w Braniewie

                                                                                                                         Tadeusz Barycki

W załączeniu :
1. Lista obecności .
2. Uchwała Nr XXXII/219/14  w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku
    przetargowego trybu zawarcia umowy użytkowania , nieruchomości zabudowanej , stanowiącej
    własność Gminy Miasta Braniewa .
3. Uchwała Nr XXXII/220/14 w sprawie zmian budżetu miasta na 2014 rok .
4. Uchwała Nr XXXII/221/14 w sprawie uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w
    zakresie dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020.
5. Uchwała Nr XXXII/222/14  w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego
    do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na 
    zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego
    gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania na lata 2014-2020.”
6. Uchwała Nr XXXII/223/14  w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie
    dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych
    dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania
    „Pomoc państwa  w zakresie dożywiania na lata 2014-2020.”
7. Uchwała Nr XXXII/224/14 zmieniająca Uchwałę Nr XXX/206/13 Rady Miejskiej w Braniewie z
    dnia 19 listopada 2013 r. w sprawie uchwalenia wieloletniego programu współpracy z
    organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 
    24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na terenie Miasta
    Braniewa na lata 2014-2016 .
8. Uchwała Nr XXXII/225/14 Rady Miejskiej w Braniewie z dnia 21 stycznia 2014 r.   w sprawie
    upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Braniewie  do załatwiania
    indywidualnych sprawa z zakresu administracji publicznej dotyczących dodatku energetycznego ,
    o którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997 r.- Prawo energetyczne / t.j. Dz.U. z 2012 r.
    poz.1059 z późn. zm./.


